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Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

 

Košice: 01.06.2023 

Číslo: 03363/2023/ORR-22259 

Vybavuje: Ing. Jana Mesárošová 

Tajomníčka komisie 

email: jana.mesarosova@vucke.sk 

telefón: 055/6196 657 

 

ZÁPISNICA 

 

z 4. rokovania Komisie cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 29.05.2023, na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie 

Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, zasadačka č. 310 (2. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania; 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie  

3. Územný plán veľkého územného celku Košický kraj  

    a.,  zmeny a doplnky č.5/2022 

    b., návrh všeobecne záväzného nariadenia KSK, ktorým sa vyhlasujú Zmeny a doplnky   

         č.5/2022 záväznej časti Územného plánu veľkého územného celku Košický kraj 

4. Výročná správa Košice Región Turizmus - 2022;  

5. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2023  

6. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 

    polrok 2023; 

7. Návrhy, podnety a požiadavky; 

8. Rôzne; 

9. Záver. 
 

 

K bodu č.1  

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Predseda komisie pán JUDr. Peter Pandy, LL.M. privítal prítomných členov komisie na 4. 

rokovaní komisie, ospravedlnil 2 členov z rokovania. 

 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 18 členov, čo je nadpolovičná 

väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. 

Predseda komisie informoval o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu, výlučne pre potreby 

zhotovenia zápisnice. 

Program  rokovania komisie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom, materiál na 

prerokovanie bol zverejnený na digitálnom zastupiteľstve.  

 

Diskusia: Predseda komisie vyzval na pripomienky, alebo doplnenie. Do programu neboli vznesené 

pripomienky ani doplnenia.  

 

Záver:   Predsedajúci komisie požiadal členov komisie o hlasovanie o programe ako celku. 
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Uznesenie č.10/2023  

Komisia cestového ruchu a cezhraničnej spolupráce s c h v a ľ u j e program rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č.01: 

 

Prítomní:  18 

Za:  18   Proti:  0  Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie. 

 

Vyjadrenie: Predseda komisie pán JUDr. Peter Pandy, LL.M. uviedol, že z posledného rokovania komisie, 

komisia eviduje jednu požiadavku od poslanca p. Kaplana o aktuálnom stave výstavby južnej časť 

Zemplínskej cyklotrasy Zálužice – Lúčky – aktuálny stav, rovnako administratívny stav, ak je to v štádiu 

stagnácie, z akého dôvodu, aké kroky je nutne vyvinúť zo strany Košického samosprávneho kraja.   

 

Správu k uvedenej požiadavke predniesla tajomníčka komisie p. Mesárošová.  

Počas prezentácie materiálu došiel 1 člen komisie, komisia mala 19 členov. 

 

 

K bodu č.3 

Územný plán veľkého územného celku Košický kraj 
 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Mária Haláčová, referent odborných činností na odd. územného 

plánovania a životného prostredia  

 

Diskusia: Členovia komisie nemali žiadne pripomienky. 
 

Záver:   Predsedajúci komisie požiadal členov hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 11/2023  

a) Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča Zastupiteľstvu Košického 

samosprávneho kraja materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa predloženého návrhu na 

uznesenie   

b) Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča zastupiteľstvu predložený 

materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.02: 

 

Prítomní: 19 

Za:  19  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č.4  

Výročná správa Košice Región Turizmus – 2022 
 

Vyjadrenie: Materiál predstavila JUDr. Lenka Vargová Jurková, riaditeľka Košice región turizmus 

Počas prezentácie materiálu prišiel 1 člen komisie, komisia mala 20 členov. 

 

Diskusia:   

Prihlásila sa pani PhDr. Jana Kovácsová, ktorá poďakovala a pochválila prácu a činnosti Košice región 

turizmus a pýtala sa, či sú nejaké témy ktoré organizáciu trápia, prípadne s akými problémami sa stretávajú. 

Pani riaditeľka JUDr. Lenka Vargová Jurková odpovedala, že pociťujú len zdĺhavé legislatívne procesy pri 

kolaudačnom konaní lanovky na Geravy.  
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A poprosila členov komisie aby prípadné otázky, dopyty a podnety od občanov smerovali kedykoľvek na 

Košice región turizmus. 

 

Ďalej do diskusie sa prihlásil pán Geci s otázkou, či je možné z úrovne KSK resp. Košice región turizmus 

pomôcť s riešením neregistrovaného ubytovávania turistov na Zemplínskej šíravy zo strany ubytovateľov.  

Na tento podnet pani riaditeľka odpovedala, že je to širší legislatívny aj daňový problém o ktorom sa 

rozpráva a je v riešení na celom území Slovenska z úrovne vlády a príslušných ministerstiev. 

 

Bola vznesená požiadavka zo strany p. PhDr. Jana Kovácsová o prezentáciu výročnej správy a správy 

o činnosti spoločnosti Správa infraštruktúry CR na najbližšom zasadnutí komisie. 

 

Záver:   Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 12/2023 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča zastupiteľstvu predložený materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č 03: 

 

Prítomní: 20 

Za:  20  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č.5 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2023 

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila tajomníčka komisie p. Ing. Mesárošová  

 

Diskusia:        Členovia komisie nemali žiadne pripomienky. 
 

Záver:   Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 13/2023 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča zastupiteľstvu predložený materiál 

prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č 04: 

 

Prítomní: 20 

Za:  20  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č.6 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 

polrok 2023 
 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila tajomníčka komisie p. Mesárošová.  

 

Diskusia: Členovia komisie nemali žiadne pripomienky.  

 

Záver: Predsedajúci komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č.: 14/2023 
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Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 
 

Hlasovanie č. 05: 

 

Prítomní: 20 

Za:  20  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č.7 

Návrhy, podnety a požiadavky 

Pani PhDr. Kovácsová predniesla požiadavku, aby boli posielané upozornenia na súkromné email adresy 

o tom, že na email KSK boli zaslané správy. Tejto požiadavke nie je možné vyhovieť. 

Odišiel 1 člen komisie, komisia mala 19 členov. 

Pán Radovan Geci preniesol požiadavku na interpeláciu do Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

s prosbou o pomoc pri riešení dlhodobo zúženého jazdného pruhu na ceste 582 z Michaloviec smer 

Zemplínska šírava. 

Pán Mgr. Milan Kaplan predniesol otázku na p. Vargovú Jurkovú hľadom funkčnosti systému zdieľaných 

kolobežiek.  

Odišiel 1 člen komisie, komisia mala 18 členov. 

Pani riaditeľka JUDr. Lenka Vargová Jurková odpovedala, že nemá vedomosti o nefunkčnosti resp. 

výpadku systému pri zdieľaných kolobežkách, ktorý funguje na 14 stredných školách a ktorý je 

momentálne v skúšobnej prevádzke. 

 

 

K bodu č.8  

Rôzne 

- 

 

K bodu č.9  

Záver 

 

Predseda komisie JUDr. Peter Pandy konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, poďakoval 

prítomným za účasť. Ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční 24.7.2023 ( pondelok) o 13:30 na Úrade 

Košického samosprávneho kraja. 

 

 

 

 

 

..................................................       .................................................... 

   Ing. Jana Mesárošová                                                        JUDr. Peter Pandy, LL.M. 

     tajomníčka komisie                                                                predseda komisie 


